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Geachte heer Zatoutti, 
 
In uw brief van 1 maart 2007 vraagt u mij het besluit om de El Khalielschool niet langer te bekostigen 
nog eens te overwegen. Verder maakt u zich zorgen over het besluit van het interim-bestuur om de 
school al op 1 april te sluiten in plaats van op 1 augustus. Tot slot verzoekt u om een gesprek over het 
functioneren van het interim-bestuur. Uw vragen beantwoord ik in deze brief. 
 
U heeft ook de open brief van de ouders van de El Khalielschool meegestuurd. Daar heb ik 8 maart jl. al 
op gereageerd. Een kopie van deze reactie stuur ik mee met deze brief. 
 
Ik begrijp dat het voor u zeer vervelend is, maar de sluiting van de El Khalielschool is onherroepelijk. 
Het besluit om de school met ingang van 1 augustus 2007 niet langer te bekostigen, is gebaseerd op de 
Wet op het primair onderwijs. In deze wet staan de regels waar scholen zich aan moeten houden om 
bekostiging te krijgen. Op grond van deze regels komt de El Khalielschool niet meer in aanmerking voor 
bekostiging. Dit besluit heeft minister Van der Hoeven toegelicht bij haar bezoek aan de At Taqwa op 6 
december 2006. In mijn eerdergenoemde brief van 8 maart heb ik het besluit nog eens toegelicht.  
 
Het besluit om de El Khalielschool op 1 april te sluiten in plaats van op 1 augustus is een keuze van het 
interim-bestuur. Uit uw brief blijkt dat u het niet eens bent met dit besluit. Ik heb begrepen dat ook de 
medezeggenschapsraad inmiddels negatief heeft geadviseerd over dit plan. Het interim-bestuur houdt 
zijn besluit nu in beraad. Het overleg tussen medezeggenschapsraad en het interim-bestuur is de 
meest geschikte weg om deze kwestie op te lossen. Hierbij hebben beide partijen zich te houden aan de 
regels uit de Wet medezeggenschap scholen.  
 
Op uw verzoek om een gesprek over het functioneren van het interim-bestuur en de mogelijkheden 
voor een werkelijk gezonde SIBA kan ik niet ingaan. Op 15 maart ben ik op werkbezoek geweest bij de 
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SIBA-scholen. Toen heb ik gesproken met een delegatie van het personeel van SIBA en een delegatie 
van de ouders. U was ook aanwezig bij het gesprek met de ouders. Ik ga ervan uit dat u bij dit 
werkbezoek voldoende gelegenheid heeft gehad mij te spreken over de zaken die u noemt in uw brief.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
De staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, 
 
 
Sharon A.M. Dijksma 
 


